
PARGAS STAD 

RÅDET FÖR PERSONER MED FUNKTIONSNEDSÄTTNING 

Tid: torsdag 5.5.2022 kl.12.00 – 13.45 

Plats: Styrhytten, stadshuset 

 
Närvarande: Andersson Christian ordförande 

Bäckström Nina  vice ordförande 
  Henriksson Harold medlem    
  Lagerroos Bo  medlem 
  Lehtilä Elina  medlem 
  Lindman-Korpi Regina medlem 
  Nordström Mats medlem 
  Stolzmann Marianna medlem 
  Knuts Åsa  sekreterare 
 
Extra:  Salminen Sari  Mats Nordströms handledare 
  Enckell Joakim  tf teknisk disponent 
  Pihl Seppo  fastighetschef 
 
Frånvarande. Alstrand Ulla 

Lindblom Marianne 
  Karlsson Oskar 
 
 
  § 16. Öppnande av mötet. 

Ordföranden öppnade mötet kl. 12.00. 
 

  § 17 Mötets laglighet och sammankallande. 
 Ordföranden konstaterade mötet vara lagenligt sammankallat och beslutfört. 
 
  § 18 Stadens fastighetschef Seppo Pihl – aktuell information 
 Fastighetschefen presenterade vad som nu är på gång i staden gällande fastigheter.  

- Kreativa lärcentret- fastighetschefen presenterade skolbyggnadens olika våningar. 
Byggnaden skall stå färdig i maj 2023. 

- en patientavdelning på Malmkulla kommer att byggas om till välfärdscentrets förvaltnings-
kontor. Om förvaltningstjänsterna i framtiden flyttas bort eller minskar kan man lätt bygga 
om avdelningen till serviceboenderum. 

- en lista på stadens fastigheter genomgicks. Vissa fastigheter kommer att säljas. 
- Ankaret, byggt 1912 står nu tomt eftersom alla på familjecentret flyttat till välfärdscentret 

på Vapparvägen 15. 
 



Ordföranden framförde följande önskemål till Pihl:  vid planeringen av olika byggprojekt borde 
rådet alltid höras i ett så tidigt skede som möjligt så att rådet hinner komma med sina till-
gänglighetssynpunkter i tid. 

 
 § 19     Stadens tf tekniska disponent Joakim Enckell -aktuell information 

Nämnden hade sammanställt en lista på olika åtgärder som borde förbättras. Listan skickades på 
förhand åt tf tekniska disponenten och gicks igenom på mötet. 
 
Kommunalgården i Korpo 
 
- i huset finns små WC:n som borde slås samman till ett större men för tillfället planeras ingen 

reparation eftersom huset finns på stadens försäljningslista. 
 

Äventyrsgolfen 
 
- de nivåskillnader som inte är kontrastmärkta kommer nu att målas med röd färg. 
- den mjuka sanden som funnits på gånglederna har åtgärdats 

  
Seniorpunkten 
 
- nivåskillnaden som finns mellan inva-parkeringen och trottoaren kommer att jämnas ut med 

asfalt 
- två vägghandtag kommer att sättas upp vid klädhängarna 
- dörrklocka finns vid dörrkarmen 
- disponenten måste kontakta husägaren för att höra på vilket vis man kan åtgärda nivå-

skillnaden som finns vid ytterdörren 
 

Kombilas och hälsovårdscentralens toalettstolar är för låga 
 
- tekniska disponenten skall kolla höjden på de allmänna wc-stolarna. Ifall de är för låga byts 

de ut vartefter de går sönder. Ifall inte inva WC-stolar uppfyller standardmått måste de 
bytas ut. 

 
Träsk skola 
 
- saknas ramp till bollhallen. För att en rullstolsbunden person skall komma in till bollhallen 

behöver hen hjälp av två personer. Ingången till bollhallen kommer att åtgärdas. 
-  

  § 20 Justering av protokollet från senaste möte. 
 Protokollet från senaste möte justerades. 
 
  § 21 Problematiken kring utdelningen av vårdmaterial på Vapparvägen. 

Nämnden skickade en skrivelse angående problematiken kring utdelningen av vårdmaterial 
både till social- och hälsovårdsnämnden och stadsstyrelsens sektion för tekniska stödtjänster. 
Social- och hälsovårdsnämnden behandlade skrivelsen på sitt möte 28.4.2022. Hälsovården är 
medveten om utdelningsproblematiken och ett förbättringsförslag enligt dem skulle vara att 
fr.o.m hösten förlänga utdelningtiden med en timme en dag i veckan. Möjligheten att ta i bruk 
en s.k. paketautomat skulle ytterligare utredas. 



Rådet är inte nöjd med social- och hälsovårdsnämndens svar med en timmes förlängd 
öppethållning en dag i veckan. Ifall man jobbar på annan ort så hinner man ändå inte söka ut sitt 
material i tid. Rådet kommer att föreslå för vårdchef Suvi Simelius-Nieminen och social- och 
hälsovårdsdirektör Miia Lindström alternativa platser var man kunde ställa den s.k. 
paketautomaten. Ifall rådet inte får höra någon lösning på problemet innan hösten bjuder vi in 
social- och hälsovårdschefen och vårdchefen till vårt möte för att diskutera ärendet. 
Föreslagna platser: stadshusets aula utanför biblioteket, aulan vid Malmkullas huvudingång, 
Reimaris aula, S-markets aula.  
 

  § 22 Tillgänglighetsärenden 
Medlemmarna Bo Lagerroos och Christian Andersson kommer att besöka Matmalmen Eva på 
fredagen för att diskutera/komma på en lösning till restaurangens rampproblem. Samtidigt 
kollar de upp äventyrsgolfens sand- och kantproblem. 

 
  § 23 Övriga ärenden 

Inga övriga ärenden noterades. 
 

 § 24 Följande möte  
Följande möte planeras till 25.8. 

 

 

 

Pargas 5.5.2022 

 

________________________   _________________________ 

 Christian Andersson    Åsa Knuts 
 ordförande     sekreterare 
  

  

 

 

 

 

 

 

  
  



 
 

 
  


